
Oświadczenie dla prasy

Człuchów, 19.08.2024r 

W związku z otrzymaniem nowych dokumentów oraz informacji dotyczących inwestycji 
„Olimpia” – budowy boiska wielofunkcyjnego wraz z zadaszeniem w Człuchowie – jako Klub 
Radnych Rady Miejskiej uznaliśmy za konieczne podjęcie dalszych działań. Biorąc pod uwagę 
powagę sytuacji oraz znaczenie, jakie ta inwestycja ma dla naszej lokalnej społeczności oraz w celu
wyjaśnienia sytuacji i rzeczowej dyskusji zdecydowaliśmy o złożeniu wniosku o zwołanie Sesji 
Nadzwyczajne w dniu 22.08.2024r o godzinie 8.30 

Sesja nadzwyczajna, którą zwołujemy, ma na celu przeprowadzenie transparentnej i otwartej 
dyskusji na temat obecnego stanu i wyjaśnienie na podstawie dokumentów pojawiających się 
półprawd, nieścisłości i zrzucania odpowiedzialności. 

Chcemy, aby wszystkie kwestie zostały omówione w sposób przejrzysty, a także, aby 
społeczeństwo miało pełen wgląd w sytuację. Hala sportowa są kluczowymi elementami rozwoju 
naszej gminy, dlatego zależy nam na rzetelnym informowaniu mieszkańców i podejmowaniu 
odpowiedzialnych decyzji.

Z poważaniem,
Klub Radnych 

Każdy Jest Ważny


